



IPS - Integrated Packaging Solution

Die Kartonzuschnittlösung IPS (Integrated Packaging Solution) wurde für den vollautomatisierten Inlineverpackungsprozess Ihrer Produkte geschaffen. Die IPS basiert auf den bewährten Lösungen von über 100 Kartonzuschnittmaschinen der VPS-Serie. Das modulare Konzept ermöglicht dabei eine kundenindividuelle Konfiguration Ihrer IPS. Zusätzliche Features, wie Endlosknick-Erkennung, ein Zweifach-Querwerkzeug und äußerst bedienerfreundliche Zugänglichkeit führen zur Steigerung von Leistung, Präzision und Verfügbarkeit. Im Einklang mit dem bewährten Automatisierungskonzept der Kraft Group ist das ein starkes Performance Paket.



Für weitere
Informationen einfach
den QR-Code scannen.

Kraft Group

www.kraft-group.com

G. Kraft Maschinenbau GmbH | Speckenstraße 6 | 33397 Rietberg | Germany
Becker Sonder-Maschinenbau GmbH | Grüner Weg 6 | 33449 Langenberg | Germany





IPS - Integrated Packaging Solution

The carton cutting solution IPS (Integrated Packaging Solution) was created for the fully automated inline packaging process of your products. The IPS incorporates the proven solutions from over one hundred carton cutting machines of the VPS series. The modular concept allows a customer-specific configuration of your IPS. Additional features such as continuous crease detection, a double cross tool and many more lead to an increase in performance, precision and availability. In line with the proven automation concept of the Kraft Group, a strong performance package has been created for you.



For more information simply scan the QR code

Kraft Group

www.kraft-group.com

G. Kraft Maschinenbau GmbH | Speckenstraße 6 | 33397 Rietberg | Germany
Becker Sonder-Maschinenbau GmbH | Grüner Weg 6 | 33449 Langenberg | Germany

